
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Stadsbygd Skytterlag 

Årsmelding 2019 

 
1. Skytterlagets styre har bestått av følgende personer: 

Formann: Vidar Foss 
Nestformann: Stein Yngve Flatvoll 
Kasserer: Einar Rein  
Sekretær: Jan Erling Aursand 
Styremedlem: Bård Fenstad 
 
Banemester: Amund Storsve 
 
Ungdomsutvalg:  
 
Leder: Stein Yngve Flatvoll 
 
Medlemmer: Guri Fenstad, Stein Yngve Flatvoll, Oliver Næss, Bård Fenstad,  
Martin Fenstad Flatvoll, Stein Inge Bjørvik og Jan Erling Aursand. 
 
Baneutvalg: Vidar Foss, Amund Storsve 
  
Det er avholdt 4 styremøter og 13 saker er behandlet.  
Antall medlemmer i 2019: 207 stk. (økning fra 194 stk. i 2018) 
 

2. Sportslige aktiviteter. 
 

2.1 Innendørsskyting 
Vi gjennomførte våre stevner i serieskytingen i Rissa. Stor takk til Rissa skytterlag som bidro til at vi 
fikk gjennomført dette.  
 
2.2 Baneskyting 

 
2.2.1 Sparebanktreffen. 

Vi arrangerte Sparebanktreffen 23-24 august. Det deltok 44 skyttere, som er samme antall som 
forrige år.  
Stadsbygd Skytterlag deltok med 8 skyttere som er en økning på 3 stk fra forrige år. 
 

2.2.2 Kommunemesterskap bane. 
Vi arrangerte kommunemesterskap bane den 19 juni. Det deltok 34 skyttere, som er en økning på 
6 stk. fra forrige år. Stadsbygd Skytterlag deltok med 1 skytter på dette stevne.  



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
2.2.3  Landsskytterstevne. 
Stadsbygd skytterlag deltok ikke på LS i år. 
 
2.2.4 Interne stevner/dugleiksmerkeskyting. 
Vi har ikke arrangert dette i år. 
 
2.2.5 Skytingens dag. 
Det deltok 8 skyttere på skytingens dag.   
 
2.2.6 Innendørsstevne.  
Vi har deltatt med 1 lag på innendørsserien i år.   
 

2.2.7 Trening bane 
Anlegget på 300m er lite brukt til trening ang. ordinær baneskyting.  
100m derimot har vært flittig brukt både av rekruttene og av jegere gjennom hele året. Ca 15 
ungdommer har møtt opp jevnlig på treningene hver onsdagskveld. Amund Storsve og øvrige 
styremedlemmer har møtt opp de fleste tirsdager gjennom hele sommerhalvåret ang. 
treningsskudd og oppskyting for jegere. 
 
2.2.8 Skyteskole. 
Ungdomsutvalget har ikke arrangerte skyteskole i år.  
 

 
3. Elektroniske skiver. 

3.1 300m 
Våre skiver på 300m har fungert bra. Det ble benyttet bakskiver også i år for å kunne kvalitetssikre 
anvisningen i tilfelle klager. Dette tiltaket ser ut til å ha fungert bra. Det er skiftet en del bokser på 
standplass i år.   
 
3.2 100m 
Stor takk til ungdomsutvalget som har bidratt bra dette året for tilrettelegging for våre yngste 
skyttere. 
Skivetrekket er fortsatt i bruk på tirsdagskveldene for treningsskudd og oppskyting for jegere.   
 
 
 

5. Sponsoravtale med Stadsbygd Sparebank.  
Vi har søkt om fornyet sponsoravtale med Stadsbygd Sparebank, da den vi har i dag utløper i 2019.  
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

7. Søknad om midler fra Rissa kommune. 
 - Tilskudd til fysisk aktivitet for barn og unge. 
 - Vedlikehold av anlegget. 

Vi har mottatt kr. 17.443,- 
 
8. Søknad om midler fra Frifonn. 
 

Skytterlaget har pånytt sendt søknad og oppnådde et tilskudd på kr. 6586,- For disse pengene kan det 
kjøpes inn: 
- Våpen, skyteutstyr etc.  
- Utgifter til barn og unge med særskilte behov.  
- Miljøtiltak i regi av skytterlager, sosiale tiltak. 
- Ammunisjon, støtte til kjøp av kaliber 22 og rekruttpatroner kal. 6.5. Midlene skal benyttes til tiltak 
på lagsplan og ikke benyttes til enkeltskyttere/ enkelt aktiviteter.  

 
 
9. Innendørs skytebane 15m – nytt anlegg. 

Tippmiddelsøknad for de elektroniske skivene er godkjent av Indre Fosen kommune og Trøndelag 
Fylkeskommune, tilskuddsbeløp kr. 264.000,-. Pr. i dag er det noen anlegg foran oss vedr. 
prioritering. Søknaden ble fornyet høsten 2019. Vi må satse på å få en tett skytehall på Breimyra før 
neste vinter.  
 
 
Det pågående arbeidet med rekruttering må videreføres slik at vi kan opprettholde den gode trenden. 
Jeg vil herved takke alle som har bidratt med god innsats det siste året, og ønsker det nye styret lykke 
til med det videre arbeidet. 

 
 
 

Stadsbygd, 27.12.2019 
Vidar Foss/ formann  


